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UMiG.0002.4.2024 

Protokół 

IV sesji Rady Miejskiej w Rozprzy 

w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

 

Punkt  1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński otworzył IV sesję Rady Miejskiej  

w Rozprzy w dniu 29 sierpnia 2024 r. o godz. 12.00 oraz przywitał wszystkich obecnych na sesji.  

Następnie powiedział, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

W dalszej kolejności przypomniał, że zgodnie z przepisami RODO podczas prowadzonych dyskusji  

w trakcie sesji nie należy używać danych osób prywatnych. 

Następnie poprosił radnych o potwierdzenie obecności na tabletach. 

Podczas sesji obecni byli radni: 

1) Agata Bartkowska 

2) Marcin Boryca 

3) Mateusz Dębski 

4) Konrad Jachimowski 

5) Robert Kabziński 

6) Agnieszka Majewska 

7) Anna Pawłowska 

8) Piotr Pawłowski 

9) Agnieszka Piwowarska 

10) Teresa Sikorska 

11) Bożena Sitarz 

12) Zbigniew Stańczak 

13) Przemysław Stępień 

14) Krystian Uniszewski 

Nieobecny był radny Andrzej Barański. 
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Ponadto w sesji udział wzięli: 

1) Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk 

2) Sekretarz Gminy – Anna Kaźmierczak 

3) Skarbnik Gminy – Bogdan Górecki 

4) Radca prawny – Katarzyna Szymańska-Misztela 

5) Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy w Rozprzy – Julian Misztela 

6) Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy – Ewa Szczegodzińska 

 

Punkt 2 
Informacja o sporządzeniu protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Rozprzy  

oraz rozpatrzenie poprawek i uzupełnień 
 

Protokół III sesji Rady Miejskiej w Rozprzy z dnia 21 czerwca 2024 r. został sporządzony. Nikt                                  

z radnych nie zgłaszał uwag do jego treści w terminie określonym w §25 ust. 5 uchwały                                         

Nr XXXIV/74/2018 Rady Gminy Rozprza w dniu 5 października 2018 r. Statut Gminy Rozprza. 

 

Punkt 3 
Przedstawienie porządku obrad 

 
Porządek obrad realizowany był w następującym brzmieniu: 

1) Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2) Informacja o sporządzeniu protokołu z poprzedniej sesji 

3) Przedstawienie porządku obrad 

4) Informacja Burmistrza Rozprzy z działalności między sesjami 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2024 rok 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 

2024-2036 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie inwestycyjne pn: „Modernizacja drogi 

powiatowej Nr 1516E na odcinku Mierzyn-Antonielów – etap I” 

8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy 

9) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania                                                     

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
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specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 

11) Interpelacje i zapytania radnych 

12) Informacje, komunikaty i sprawy różne 

13) Zakończenie obrad 

 

Punkt 4 
Informacja Burmistrza z działalności między sesjami  

 
1) Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk w pierwszej kolejności powiedział o grantach sołeckich 

realizowanych na terenie naszej gminy, których jest aż 18: 

• W Cieślinie i w Kęszynie polegających na budowie świetlic sołeckich, w których złożone 

zostały wnioski o pozwolenie na budowę oraz są kompletowane dokumenty do przetargu; 

• W Milejowie, Straszowie, Romanówce i Pieńkach, w których będą montowane lampy 

solarne – to zadanie zostało powierzone Zakładowi Gospodarki Komunalnej Gminy  

w Rozprzy, który określił termin montowania lamp na 18 października 2024r.; 

• W Łochyńsku, Magdalence, Bagnie i Łazach Dużych powstaną altany 

• W Gieskach trwa przygotowanie terenu pod wykonanie placu zabaw; 

• W Białocinie powstanie siłownia zewnętrzna; 

• We Wronikowie trwa przygotowanie tężni solankowej; 

• W Bryszkach będzie naprawione ogrodzenie; 

• W Ignacowie, Lubieniu, Niechcicach Os. Przylesie oraz w Rajsku Małym dokonany 

zostanie zakup sprzętu AGD. 

2) W dalszej kolejności Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk powiedział o najważniejszych 

sprawach związanych głównie z inwestycjami na terenie Gminy Rozprza: 

• Budowa stacji uzdatniania wody w Gieskach  

– dokumentacja będzie zakończona w grudniu tego roku; 

• Realizacja MOF-ów  

- obejmująca termomodernizacje Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi, w Straszowie                                    

i w Rozprzy  



 

Protokół IV sesji Rady Miejskiej w Rozprzy w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

4 

- termomodernizacja budynku Urzędu Miasta i Gminy w Rozprzy - trwa etap 

przygotowywania dokumentów; 

- czynione są starania o pozyskanie dofinansowania na zakup samochodu strażackiego dla 

OSP Niechcice; 

• W Longinówce etap pozwolenia na budowę, po otrzymaniu pozwolenia (za ok. 2 

tygodnie) inwestycja będzie mogła ruszyć. Przetarg został ogłoszony, czekamy na 

wyłowienie wykonawcy; 

• Odbiór poddasza w Szkole Podstawowej w Mierzynie; 

• Zmiana przewoźnika dzieci do szkół na terenie gminy Rozprza; 

• Modernizacja stadionu w Rozprzy – w tym roku planowane jest wykonanie chodnika                        

z płyty betonowej pod nowe trybuny; 

• W Niechcicach etap budowy studni służącej do podlewania boiska sportowego; 

• W Niechcicach planowane jest również stworzenie na boisku mini kompleksu dla 

najmłodszych (dzieci do 10-12 lat); 

3) Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk poinformował o planach stworzenia gminnej komunikacji 

miejskiej. 

4) Następnie poinformował o prowadzonym audycie wewnętrznym, którego czynnikiem będzie 

podjęcie decyzji dot. ewentualnego przekształcenia ZGKG w Rozprzy w spółkę komunalnej  

i ewentualnie rozszerzenie zakresu zadań referatu gospodarki komunalnej w Urzędzie Miasta  

i Gminy w Rozprzy; 

5) Kolejną ważną kwestią przedstawioną przez Burmistrza była informacja o planach 

zmodernizowania Punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (tzw. PSZOKU) na terenie 

ZGKG w Rozprzy; 

6) Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk zaprosił wszystkich radnych i mieszkańców 1 września do 

Milejowa na uroczystość upamiętniającą 85 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej.  

7) Następnie zwracając się do przedsiębiorców i radnych zaprosił na spotkanie z Łódzką Specjalną 

Strefą Ekonomiczną, które odbędzie się 16 września 2024 r. o godz. 9.30 w Gminnym Centrum 

Kultury w Rozprzy; 

8) W dalszej części wypowiedzi Burmistrz wspomniał o planowanym spotkaniu dla uczniów klas 

siódmych i ósmych (ze szkół na terenie gminy Rozprza) z fundacją Otylii Jędrzejczak     pn. ,,Sport 

jest Kobietą – Śniadanie Mistrzyń’’ w dniu 26 września 2024 r. w Szkole Podstawowej w Rozprzy, 

ul. Sportowa 12A. 



 

Protokół IV sesji Rady Miejskiej w Rozprzy w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

5 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2024 rok 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że jedną z najważniejszych zmian, która jest 

przedstawiona w projekcie budżetu jest zapis dotyczący upoważnienia Burmistrza Rozprzy do 

udzielenia w bieżącym roku budżetowym pożyczki do wysokości 180 000,00 zł. Zapis ten ujęty jest w 

§7 przedstawionego projektu uchwały i związany jest z prośbą Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy. 

Sprawa dotyczy otrzymanego przez Ochotniczą Straż Pożarną w Rozprzy dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi do zakupu nowego samochodu strażackiego w kwocie 1 700 000,00 zł. 

Łączny koszt zakupu nowego samochodu to 2 000 000,00 zł. Kwota 300 000,00 zł, która ma stanowić 

wkład własny straży to dotacja z budżetu gminy Rozprza. Straż otrzyma 90% dofinansowania  

z Urzędu Marszałkowskiego, pozostała kwota do zapłaty, czyli blisko 181 000,00 zł, straż musi 

zapewnić ze środków własnych. Konieczne jest przedstawienie do rozliczenia płatności za samochód 

w 100%, czyli ok 2 000 000,00 zł i dopiero po przedstawieniu tego rozliczenia do Urzędu 

Marszałkowskiego straż otrzyma pozostałą część dofinansowania, czyli pozostałe 10%. Po otrzymaniu 

pozostałej kwoty dofinansowania straż spłaciłaby pożyczkę. Byłaby ta pożyczka nieoprocentowana - 

zostałaby udzielona i spłacona w ciągu tego roku budżetowego.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa, Obrony Cywilnej i Ochrony Przeciwpożarowej 

Rady Miejskiej w Rozprzy Mateusz Dębski odczytał uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą kwestię 

upoważnienia Burmistrza do udzielenia pożyczki do kwoty 180 000,00 zł dla OSP Rozprza,  

z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki powiedział, że pozostałe zmiany w budżecie, dotyczą dochodów 

oraz wydatków. 

Zmiany w planie dochodów związane są z: 

• otrzymaną dotacją z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi na dofinansowanie inwestycji 

pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Kisiele” – kwota 81 590 zł, 

• otrzymanymi darowiznami na organizację XIX Dni Miasta i Gminy Rozprza – kwota 33 600 zł, 

• w związku z wydłużeniem na 2025 rok realizacji inwestycji dofinansowanej w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków: „Prace konserwatorskie w zieleni                           
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oraz posadowienie elementów małej architektury w zabytkowym parku dworskim                       

w Mierzynie” środki przeniesiono na rok następny – kwota 294 000 zł. 

 

Zmiany w planie wydatków bieżących związane są ze zmianami po stronie dochodowej budżetu, 

ponadto dokonano zmian w wydatkach inwestycyjnych: 

• Modernizacja drogi powiatowej Nr 1516E na odcinku Mierzyn-Antonielów – etap I - dotacja 

dla Powiatu Piotrkowskiego – 133 903,69 zł, 

• Rozbudowa drogi gminnej nr 110359E - ul. Sportowej w m. Niechcice – zakończono 

inwestycję, zmniejszono plan o kwotę 160  000 zł, 

• Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Wroników – przygotowanie 

dokumentacji – 20 000 zł, 

• Dotacja dla ZGKG w Rozprzy - Zakup pomp dozujących (chloratorów) – 7 000 zł, 

• Budowa ujęcia wody podziemnej w m. Niechcice – 10 000 zł, 

• Prace konserwatorskie w zieleni oraz posadowienie elementów małej architektury 

w zabytkowym parku dworskim w Mierzynie – zakończenie inwestycji w roku 2025, 

 

W dalszej kolejności Skarbnik Gminy Bogdan Górecki zgłosił autopoprawkę dotyczącą zwiększenia 

środków dla sołectwa Bagno, Białocin, Gieski oraz Wroników na realizację grantów sołeckich. 

• „Altana miejscem spotkań mieszkańców” – Sołectwo Bagno - budowa altany – zwiększenie 

o kwotę 2 000 zł, 

• „Siłownia plenerowa w Białocinie” – Sołectwo Białocin - budowa siłowni – zwiększenie 

o kwotę 2 500 zł, 

• „Plac zabaw – HIP-HOP” – Sołectwo Gieski - budowa placu zabaw – zwiększenie o kwotę 

1 000 zł, 

• „O zdrowie dbamy z tężni korzystamy” – Sołectwo Wroników - zakup i montaż tężni 

solankowej – zwiększenie o kwotę 5 000 zł. 

 

Następnie przewodniczący Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Przemysław Stępień 

odczytał uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą zaproponowane zmiany budżetu  i w budżecie 

Gminy Rozprza za 2024 rok.  

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik do protokołu 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr IV/26/2024 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2024 rok 

 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

Punkt 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Rozprza na lata 2024-2036 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2024-2036 zawiera zmiany, które zostały 

wprowadzone uchwałą o zmianie budżetu i w budżecie Gminy za 2024 rok wraz ze zgłoszonymi 

autopoprawkami. 

 

Brak pytań ze strony radnych. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata  

2024-2036 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr IV/27/2024 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2024-2036 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie inwestycyjne pn:  
„Modernizacja drogi powiatowej Nr 1516E na odcinku Mierzyn-Antonielów – etap I” 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa, Obrony Cywilnej i Ochrony Przeciwpożarowej 

Rady Miejskiej w Rozprzy Mateusz Dębski odczytał uchwałę Komisji pozytywnie opiniującą kwestię 

partycypacji w kosztach realizacji zadania pod nazwą ,,Modernizacja drogi powiatowej numer 1516E 

na odcinku Mierzyn – Antonielów – etap I’’. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na zadanie inwestycyjne pn: „Modernizacja drogi 

powiatowej Nr 1516E na odcinku Mierzyn-Antonielów – etap I” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła  

Uchwałę nr IV/28/2024 
w sprawie udzielenia dotacji na zadanie inwestycyjne pn.:  

"Modernizacja drogi powiatowej Nr 1516E na odcinku Mierzyn-Antonielów – etap I” 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński powiedział, że temat zakupu samochodu 

dla OSP Rozprzy omawiamy był już na posiedzeniach stałych komisji Rady Miejskiej w Rozprzy i radni 

wypowiedzieli się za dokonaniem wyżej wymienionego zakupu.  

Brak pytań ze strony radnych. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła  

 

Uchwałę nr IV/29/2024 

w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozprzy 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,  
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

jak również trybu ich pobierania 
 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy Ewa Szczegodzińska poinformowała, że usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze to zadanie własne gminy o charakterze 

obowiązkowym. Gmina Rozprza realizuje te zadania od kilkudziesięciu lat, praktycznie od powstania 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Zadania te realizowane są w sposób płynny, ciągły, natomiast nasunęła 

się konieczność ponownego przyjrzenia się progom dochodowym, które zawierała uchwała z 2015 
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roku o usługach opiekuńczych, ponieważ zaobserwowany został odpływ ludzi z usług opiekuńczych 

ze względów finansowych. Dlatego też należało przeliczyć progi dochodowe społeczeństwa, żeby 

odpowiadać na ich potrzeby. 

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła  

Uchwałę nr IV/30/2024 
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 
 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 

Rozprzy Bożena Sitarz odczytała uchwałę Komisji pozytywnie opiniująca projekt uchwały                                     

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                      

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy Ewa Szczegodzińska przypomina że 29 maja br 

Rada Miejska w Rozprzy podjęła uchwałę o przyjęciu Programu przeciwdziałania przemocy domowej. 

Niemniej jednak uchwała ta uzyskała uwagi nadzoru prawnego służb wojewody. Uwagi, zawierając 

zapisy, że program powinien być dopracowany pod względem opracowania harmonogramu 

określającego w ramach przyjętych celów szczegółowych działań, terminy ich realizacji, realizatorów 

oraz wskaźniki zarówno jakościowe, jak i ilościowe, które mogą być pomocne przy realizacji, 

monitoringu i ewaluacji programu. Ponadto uchwała powinna zawierać wskazanie osoby bądź 

stanowiska w instytucji odpowiedzialnej za koordynowanie realizacji programu, wskazania wysokości 

środków własnych, zabezpieczonych w budżecie gminy i określenie formy i częstotliwości działań 

ewaluacyjnych programu. Program został napisany ponownie, te uwagi zostały uwzględnione. 

Brak pytań ze strony radnych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Kultury i Sportu Rady Miejskiej  

w Rozprzy Bożena Sitarz odczytała uchwałę Komisji pozytywnie opiniująca projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej na lata 2024-2030. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Brak pytań ze strony radnych. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Agata Bartkowska, Marcin Boryca, Mateusz Dębski, Konrad Jachimowski, Robert Kabziński, Agnieszka 

Majewska, Anna Pawłowska, Piotr Pawłowski, Agnieszka Piwowarska, Teresa Sikorska, Bożena Sitarz, 

Zbigniew Stańczak, Przemysław Stępień, Krystian Uniszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Barański 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Miejska w Rozprzy 

jednogłośnie podjęła  

Uchwałę nr IV/31/2024 

w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Punkt 11 

Interpelacje i zapytania radnych 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński powiedział, że w okresie między sesjami 

wpłynęły interpelacje i zapytania od: 

1) Radnej Agnieszki Piwowarskiej – w sprawie granic drogi w Stefanówce; 

2) Radnego Przemysława Stępnia – w sprawie wdrożenia planu naprawczego zalewanych posesji  

w miejscowości Białocin; 
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3) Radnego Przemysława Stępnia – w sprawie modernizacji dróg dojazdowych do obszarów rolnych 

znajdujących się na działkach 342 oraz 344 w obrębie Białocin. 

 
Punkt 12 

Informacje, komunikaty i sprawy różne 
 

1) W sprawach różnych podjęto dyskusję m.in. w kwestii: 

a) zakupu chloratorów do stacji uzdatniania wody w Mierzynie i w Lubieniu oraz jakości wody 

w wodociągu gminnym; 

b) czynionych starań o pozyskanie środków zewnętrznych na dofinansowanie modernizacji 

gminnych sieci wodociągowych (infrastruktury wodociągowej) i koniecznych bieżących 

działań związanych z poprawieniem jakości wody; 

c) problemów wylewania ścieków do gruntu szczególnie przez część mieszkańców Białocina (ale 

i innych miejscowości również) co powoduje pogorszenie jakości wody pitnej; 

d) prowadzonych analiz prawnych, finansowych i podatkowych dotyczących planów 

przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy w Rozprzy w spółkę; 

e) podejmowanych decyzji mających na celu zmniejszenie bieżących kosztów ponoszonych 

przez Gminę (np. dot. sprzątania rynku w Rozprzy); 

f) kontynuacji prac związanych z usuwaniem awarii w oświetleniu ulicznym; 

g) cząsteczkowych napraw dróg, które nie były naprawiane w bieżącym roku; 

h) boiska do piłki plażowej przy Szkole Podstawowej w Rozprzy – trwa etap prostowania 

dokumentacji; 

i) projektu Cyberbezpieczny Samorząd oraz projektu Cyfrowa Gmina; 

j) środków z Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej z Krajowego Planu Odbudowy; 

k) planów uruchomienia dofinansowania dla mieszkańców dot. przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

l) uzgodnień z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w temacie przebudowy wiat 

przystankowych w ciągu drogi DK91 (sprawa zainicjowana przez grupę radnych Rady 

Miejskiej w Rozprzy); 

2) Burmistrz Rozprzy Paweł Kowalczyk poinformował, że od 17 września do 30 września zostaną 

przeprowadzone wybory sołtysów i rad sołeckich w poszczególnych sołectwach; 

3) Radny Zbigniew Stańczak zaprosił wszystkich na XIII Powiatowe Zawody                                      

Sportowo- Pożarnicze Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w Czarnocinie; 
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4) Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński zaprosił wszystkich radnych na festyn 

rodzinny, który odbędzie się 14 września o godz. 15.00 we Wronikowie; 

5) Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński w imieniu Pani Marii Baranowskiej 

zaprosił na uroczyste poświęcenie tablicy upamiętniającej dawny majątek  i folwark Kazimierzów 

jako miejsce koncentracji i schronienia żołnierzy AK i  KWP. Uroczystość odbędzie się 1 września 

2024 r. o godz. 15.00 w Kazimierzowie. 

W sprawach różnych w dyskusji wzięli udział: 

• Burmistrz Rozprzy – Paweł Kowalczyk; 

• Sekretarz Gminy – Anna Kaźmierczak; 

• Radny Przemysław Stępień; 

• Radna Teresa Sikorska; 

• Radna Agnieszka Piwowarska; 

• Radna Anna Pawłowska; 

• Radny Zbigniew Stańczak; 

• Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy – Robert Kabziński. 

 
Punkt 13 

Zakończenie obrad 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rozprzy Robert Kabziński podziękował za udział w obradach  

i zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Rozprzy. 

Obrady zakończono o godz. 14.24 dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                                            w Rozprzy   

                                                                                                                                    Robert Kabziński  

 

Inspektor  

Aleksandra Jarosz 

 


